
 

De Lindenstraat in Sint-Martens-Latem. © Anthony Statius 

Bloembakken moeten snelheidsduivels in Lindenstraat 

afremmen 

Met bloembakken wil de gemeente Sint-Martens-Latem de zone 30 in de Lindenstraat handhaven. Dit 

antwoordde schepen van Mobiliteit Peter Draulans (N-VA) op een vraag van oppositiepartij LEF. 
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Lees meer over de gemeenteraad van Sint-Martens-Latem in ons dossier. 

Op de gemeenteraad van maandag 24 maart vroeg oppositiepartij LEF aan het gemeentebestuur 

wanneer er iets zou gedaan worden aan de hoge snelheden in de Lindenstraat. 

“Ondanks de invoering van de zone 30 in 2017, blijven snelheden in verschillende woonstraten van de 

gemeente veel te hoog”, zegt raadslid Nicolas Bosschem. “Het gemeentelijk mobiliteitsplan beloofde 

veilig en rustig verkeer, maar zonder de nodige infrastructurele aanpassingen blijft die doelstelling 

dode letter. Dit is het geval in de Lindenstraat in Deurle. Daar zorgen onaangepaste snelheden en 

sluipverkeer al jaren voor onveilige situaties. Bewoners eisen dat de aangekondigde ingrepen 

eindelijk worden uitgevoerd.” 

“We proberen de straten waar maatregelen moeten genomen worden stelselmatig aan te pakken”, 

zegt schepen van Mobiliteit Peter Draulans. “We maken hierbij geen onderscheid tussen straten en 

we hebben geen favoriete straten. Indien de snelheid beduidend hoger ligt, nemen we gepaste 

maatregelen. In de lindenstraat hebben we begin januari metingen gedaan en er wordt effectief te 

snel gereden. Er werden reeds in de vorige legislatuur bloembakken besteld en deze worden 

volgende week geplaatst bij wijze van een proefopstelling.” 

 

https://www.hln.be/dossier/gemeentepolitiek-sint-martens-latem~dd3c45b1c-1d99-4272-920d-bc85f45190ef
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De Pastorie in Latem. © Anthony Statius 

Kinderopvang in Pastorie Latem nog niet voor morgen: 

“Onduidelijkheid door fusie Nazareth en De Pinte” 

De plannen om de voormalige Pastorie van Sint-Martens-Latem om te vormen tot twee 

kinderopvanglocaties staan on hold. Uit het antwoord van het gemeentebestuur op de vraag van 

oppositiepartij LEF blijkt dat er twee problemen zijn opgedoken die de komst van kinderopvang in het 

historische gebouw vertragen. 
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In december 2023 maakte het Latemse gemeentebestuur de plannen bekend om de voormalige 

Pastorie in het dorpscentrum van Sint-Martens-Latem een nieuw leven te geven als kinderopvang. 

Het gaat om twee opvangplaatsen onder één dak, waar 26 kindjes terecht zouden kunnen. Meer dan 

nodig want de gemeente kampt al een tijdje met een nijpend plaatsgebrek. 

Om dit mogelijk te maken zijn er grondige renovatiewerken nodig. Zo moet het dak asbestvrij 

gemaakt worden en zijn er bouwkundige ingrepen nodig, waaronder het plaatsen van een brandtrap. 

Voor de renovatiewerken werd oorspronkelijk een bedrag van 200.000 euro voorzien. Er kwam echter 

geen enkele offerte binnen en daarom werden de bouwplannen aangepast. De gemeente had 

gehoopt de kinderopvang vorig jaar te openen, maar ondertussen werd er nog geen steen verlegd. 

https://www.hln.be/sint-martens-latem/pastorie-in-latem-wordt-kinderopvang-acht-plaatsen-extra-eerst-renovatie-nodig-om-veilige-omgeving-te-creeren-ondanks-beperkt-budget~a70ddfa4/
https://www.hln.be/sint-martens-latem/pastorie-in-latem-wordt-kinderopvang-acht-plaatsen-extra-eerst-renovatie-nodig-om-veilige-omgeving-te-creeren-ondanks-beperkt-budget~a70ddfa4/
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Op de gemeenteraad van maandag 24 maart vroeg oppositiepartij LEF naar een stand van zaken. “De 

gemeenteraad keurde op 11 september 2023 een ontwerpopdracht goed voor de transformatie van 

de Pastorie naar een duurzaam kinderdagverblijf”, zegt raadslid Kristof Vanden Berghe. “Na het 

uitblijven van offertes werd op 18 december 2023 het bestek herzien wegens te laag budget en 

onduidelijkheid over het aantal kinderen. Het aangepaste plan richt zich nu op de realisatie van 2 

kinderdagverblijven en de sanering van het dak, met een budget van 200.000 euro. Op 12 februari 

2024 is de opdracht gegund aan Architectenbureau Maarten Dobbelaere uit Gent, maar de werken 

werden nog niet opgestart. Wij vragen ons af wat de vertraging heeft veroorzaakt en wat de planning 

is om de Pastorie in gebruik te nemen als locatie voor twee kinderdagverblijven.” 

Nazareth-De Pinte 

Volgens schepen van Kinderopvang Griet Embo (Welzijn) zijn er twee problemen opgedoken. 

“Enerzijds is er de wetgeving rond kinderopvang die veranderd is en anderzijds heeft de fusie van 

buurgemeenten Nazareth en De Pinte een impact op onze beslissing.” Burgemeester Pieter 

Vanderheyden (Welzijn) vult aan: “We hebben voor kinderopvang een samenwerkingsverband met 

De Pinte. Een vacante plaats in De Pinte kan zowel door een kindje uit De Pinte als Sint-Martens-

Latem ingevuld worden en dat geldt ook voor een vacante plaats in onze gemeente. Sinds 1 januari is 

De Pinte gefusioneerd met Nazareth en het is nog niet duidelijk of de samenwerking wordt 

verdergezet. Door deze onduidelijkheden heeft het geen zin om concreet met een architect aan de 

slag te gaan. De plannen zijn voorlopig geblokkeerd.” 

Schepen Griet Embo gaf nog mee dat er gezocht wordt naar andere locaties voor kinderopvang. “Dit 

staat bovenaan mijn prioriteitenlijst”, aldus de schepen. 

 


